

本司董事会及全体董事保证本报告内容不存在任何虚假记载、误导性陈述或重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性依法承担法律责任。

北京沃尔德金刚石工具股份有限公司 2022 第一季度报告

Table with 2 columns: Item, Amount. Summary of financial data for Q1 2022.

Table with 2 columns: Item, Amount. Summary of financial data for Q1 2022 (continued).

Table with 3 columns: Item, Amount, Amount. Detailed financial statements for Q1 2022.

Table with 3 columns: Item, Amount, Amount. Detailed financial statements for Q1 2022 (continued).

资产负债表科目余额表及所有者权益变动表

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Balance sheet and equity changes.

资产负债表科目余额表及所有者权益变动表

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Balance sheet and equity changes (continued).

前次募集资金使用情况报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Fund usage report.

前次募集资金使用情况报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Fund usage report (continued).

前次募集资金使用情况报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Fund usage report.

前次募集资金使用情况报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Fund usage report (continued).

前次募集资金使用情况报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Fund usage report.

前次募集资金使用情况报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Fund usage report (continued).

前次募集资金使用情况报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Fund usage report.

前次募集资金使用情况报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Fund usage report (continued).

前次募集资金使用情况报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Fund usage report.

前次募集资金使用情况报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Fund usage report (continued).

前次募集资金使用情况报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Fund usage report.

前次募集资金使用情况报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Fund usage report (continued).

前次募集资金使用情况报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Fund usage report.

前次募集资金使用情况报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Fund usage report (continued).

前次募集资金使用情况报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Fund usage report.

前次募集资金使用情况报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Fund usage report (continued).

本司董事会及全体董事保证本报告内容不存在任何虚假记载、误导性陈述或重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性依法承担法律责任。

Table with 2 columns: Item, Amount. Summary of financial data for Q1 2022.

Table with 2 columns: Item, Amount. Summary of financial data for Q1 2022 (continued).

资产负债表科目余额表及所有者权益变动表

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Balance sheet and equity changes.

资产负债表科目余额表及所有者权益变动表

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Balance sheet and equity changes (continued).

资产负债表科目余额表及所有者权益变动表

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Balance sheet and equity changes.

资产负债表科目余额表及所有者权益变动表

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Balance sheet and equity changes (continued).

资产负债表科目余额表及所有者权益变动表

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Balance sheet and equity changes.

资产负债表科目余额表及所有者权益变动表

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Balance sheet and equity changes.

资产负债表科目余额表及所有者权益变动表

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Balance sheet and equity changes.

资产负债表科目余额表及所有者权益变动表

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Balance sheet and equity changes.

资产负债表科目余额表及所有者权益变动表

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Balance sheet and equity changes.